



REFERAT AF BESTYRELSESMØDE

Onsdag den 14. juni 2017 kl. 19.00 i Billum Hallen

Mødt var: Mogens Plauborg, Stine Ries, Flemming Thorlund, Søren Skou, Kasper Thorlund, Jørgen Gammelgaard og Marie Lydicksen

Afbud fra: Anne Petersen/Laurids Lyngbo.

1. Godkendelse af dagsorden og referater

Dagsordenen blev godkendt.

2. Siden Sidst

Nyt fra formanden:

Mogens Plauborg arbejder videre med KlubModul. Vi har fået tildelt Håndboldkaravanen igen, der skal tages kontakt til skolerne.

Vi mangler en kontaktperson til Sportsfestivalen.

Aktivitetskalenderen:

Intet nyt.

Sponsorudvalg:

Næste alle sponsorer til børne- og ungdomsafdelingen er på plads. Der mangler kun 2-3 svar. Kontrakter er siden mødet blevet underskrevet, og der er inviteret til foredraget med Daniel Rye.

Efter mødet har InterSport fået en oversigt over sponsorerne, så arbejdet med logoer og tryk kan gå i gang.

Børne- og Ungdomsudvalg:

U14 drengenes "nye" tøjsæt fra sidste sæson er afleveret.

Træner- og Seniorudvalg:

Der er underskrevet kontrakt med Kasper Thorlund, der skal træne U18 drenge og herre senior i den kommende sæson. Kontrakten går på 2 x træning + kampe for U18 drengene og 1 x træning for herre senior. Søren Schou er holdleder for herrerne.

Der arbejdes videre med trænere og hjælpetrænere/ungtrænere til de øvrige hold.

Aktivitetsudvalg:

Der skal findes hjælpere til Varde Open Air. Dags dato 10.07.2017 er alle hegnsvagter besat, men der mangler stadig hjælpere til nedtagning af lyd og lys lørdag aften og til nedtagning af scenen søndag kl. 8.00.

Vi sørger for mad og drikke til alle hjælpere, også om søndag hvis ikke Open Air kommer med mad og drikke.

Rekvisitudvalg:

Kasper har lavet en "ønskeliste" til nye rekvisitter.

Opstartspakke fra DHF til U4-6, rebstiger, hække, hoppekegler og medicinbolde - alt er efter mødet bestilt.

Vi søger tilskud hos Blåvandshuk Sport og Event.

Efter mødet er vi blevet kontaktet af Peter Nielsen, som ønsker at inddrage vores rum i kælderen, tilgængæld vil vi få 5-6 højskabe med nøgler i hal 1 i Oksbøl. Vi har accepteret ønsket, da det samtidig kan være med til at løse vores problemer vedr. opbevaring af træningsredskaber i Oksbøl.

Nyt fra kassereren:

Intet Nyt

Nyt fra den turneringsansvarlige:

Vi er blevet bedt om at sende "ledige haltider" til kampe ind, dette har vi dog fravalgt, da vi med 3 haller nok ikke kommer i knibe med haltider alligevel.

3. Eventuelt

Marius Thrane har opsagt forpagtningen af Billum Hallens Cafeteria. Såfremt der ikke kommer en ny forpagter, bliver vi som klub tilbudt selv at holde åben i cafeteriet ved egne arrangementer. Der er indkaldt til infomøde vedr. cafeteriet den 16. august kl. 19.00 i Billum Hallen.

Der skal et link på vores hjemmeside til billetsalg til foredraget med Daniel Rye.

4. Næste møde

Onsdag den 23. august 2017 kl. 20.00.

Referent:

Marie Lydicksen

